
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 061b/24-25 

上學期家長日暨家長教師會周年大會 (中二至中六級) 
 

敬啟者︰ 
 

          本校謹定於三月二日（星期日）早上九時至下午一時舉行本學年上學期家長日暨家長

教師會周年大會，當天班主任並會派發  貴子弟上學期考試之學業成績報告表。敬希    

台端屆時撥冗出席，以了解  貴子弟在校學習情況，並藉此增進學校與家長協作之聯繫。茲

將家長日節目内容臚列附件。 
 

 

          請於二月十九日(星期三)或之前將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任

何疑問，請致電 2443 9899 與班主任或陳凱芝副校長聯絡。 
 

          此致 

貴家長 

 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

 

________________________謹啟 

(陳妙霞) 

二零二五年二月十四日 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

                                             東華三院馬振玉紀念中學                                   班號：         . 

行政通告 061b/24-25 

上學期家長日暨家長教師會周年大會 (中二至中六級) 

敬覆者： 

 

          本人為                 班學生                                      之家長，已知悉上學期家長日暨家長教師

會周年大會事宜，與班主任會面時間為___________(建議會面時間為 10:00-13:00)，並將 

 

1. □ 與敝子弟一同出席家長教師會周年大會(上午 9:00開始，學生必須穿著整齊校服) 

          擬出席之家庭成員人數為______人，及按時與班主任會面。 
 

2. □ 未克出席家長教師會周年大會，但將按時與班主任會面。 
 

3. □ 未能依時出席，將與班主任另約會面時間。 

 

         此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

家長簽署：____________________ 

家長姓名：____________________ 

二零二五年          月           日 

* 請以  表示所選項目，並填寫出席人數 

 
 
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 061b/24-25 

First Term Parents’ Day cum AGM of the Parent-Teacher Association (S2 – S6) 
 
14th February 2025  
 
Dear Parents 
 
We are inviting you to the captioned events, which will be taking place in our school on 2nd March 2025 
(Sunday) from 9:00 am to 1:00 pm. School report of the First Term Examination will be distributed on the 
same day. This is a good opportunity to strengthen home-school collaborative relationships and help you 
know more about your child's learning progress in school. Please refer to the appendix enclosed for details. 
We look forward to seeing you on that day. 
 
Please return the signed reply slip on to the class teacher by 19th February 2025 (Wednesday). If you have any 
questions, please feel free to contact the class teacher or the Vice Principal, Miss Chan Hoi Chi, on 2443 9899. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 
 
 
 


